
Referat af generalforsamlingen i Hjerteforeningen Vejle 

29.2.2024 
 

1. Valg af dirigent 

Jacob Hedelund blev valgt. 

2. Bestyrelsens beretning 

Jacob Hedelund fremlagde beretning om aktiviteter i 2023 (svømning og hjertemotion) 

Inge-Lise Nielsen fortalte om den kommende opstart af patientstøtteindsatsen på Vejle Sygehus 
fra juni og gjorde appel til at melde sig, hvis man fandt det interessant. 

3. Bestyrelsen fremlægger regnskab til orientering 

Jacob Hedelund fremlagde regnskabet. Ingen bemærkninger. 

4. Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

5. Valg af bestyrelse 

Følgende var på valg og blev alle valgt ind. 

Stine Asferg Scheel, Frederik Asklund, Inge-Lise Nielsen, Finn Lykke, Carsten Nilsson og Helen Mills. 

Til suppleant var følgende på valg og blev valgt ind: 

Bent Rask Thomsen. 

Lykønskninger og taknemmelighed fra salen. 

6. Eventuelt 

Der blev givet udtryk fra forsamlingen at det er et stort ønske at Hjertemotion udbydes som 

tidligere – enten i kommunale lokaler eller sundhedscenter. Det er et stort ønske at fællesskabet 

kan bevares og træningen fortsætte. 

Der blev også givet udtryk for at faglige oplæg som fx Hjertecafé eller foredrag ville være positivt. 

Dirigenten lukkede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 



 


